

親愛的客戶您好：

Date：2019/3/25

為保障客戶的個人及財務資料安全，謹通知兆豐銀行香港分行(以下簡稱“本行”)預定於2019年05月01日啟用**電子單據查詢系統**，本行客戶登入該系統後可瀏覽本行製發之各項單據(如交易確認書及月對帳單等)，本行現有以e-mail附加PDF檔案寄送單據模式將併行營運兩個月後停止運作，敬請留意相關訊息通知。

2019年05月01日後，您將收到本行以電子郵件寄送**首次登錄註冊通知**，請您於收到上述通知後儘速登入電子單據查詢系統依照操作指示開通您的使用權限，以利瀏覽及管理您的各項單據。

本行對客戶之個人及財務資料，悉依香港個人資料(私隱)條例及所有適用法律之規定處理，本行將竭力確保客戶留存於本行資料之安全。

如您對本郵件有任何疑問，請與本行洪鈺婷科長或黃瓊慧襄理聯絡，電話：(852) 2525-9687分機228或214。

兆豐國際商業銀行香港分行 謹啟

Dear Customers,

In order to protect the personal and financial data of our customers, we would like to inform you that the e-Statement Inquiry System of Mega Bank Hong Kong Branch (hereinafter referred to as “the Bank”) is scheduled to be launched on May 01, 2019. Our customers can login to this system to browse the documents (e.g. transaction confirmations and monthly statement etc.) issued by the Bank. The Bank's existing e-mail attached PDF files delivery mode will be terminated after 2 months of operation in parallel. Please pay attention to the relevant information provided.

Starting from May 01, 2019, you will receive the first login notification e-mail send by the Bank. When you receive aforesaid notice, please login to the e-Statement Inquiry system and follow the instructions provided to activate your accessment as soon as possible for facilitating your browsing and management of your documents.

The Bank's personal and financial information about customers is handled in accordance with the Hong Kong Personal Data (Privacy) Ordinance and all applicable laws. The Bank will endeavor to ensure the safety of our customer's relevant information.

If you have any questions about this e-mail, please contact Ms. YU-TING HUNG or Ms. CHUNG-HUEY HWANG at 852-25259687 ext. 228 or 214.

Yours faithfully,

Mega International Commercial Bank Hong Kong Branch